
STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE ÖSTRA VÄGFÖRENING 20100217

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat.

2. Närvarande. Ulf Nyström, Jimmy Frogsjö, Jari Pellikka, Ann-Charlotte Andersson, Erika

Conradsson, Mikael Forsman, Bengt Jemsö-

3. Dagordningen godkändes.

4. Föregående protokoll. Genomgång av förra protokollet.

5. Kassarapport: Kassören redogjorde för ekonomin. Fakturor för vägavgiter kommer ut i början

av mars.

6. Skrivelser.

- Påminnelse från kommunen angående snöröjning och sophämtning.

- Skrivelse till kommunen om antal fastigheter och total vägsträcka inom vägföreningen. Detta

ligger till grund för bidragen föreningen får.

7. Rapporter:

- Ordföranden har haft diskussion med Sjögläntans förskola angående trafiksituationen.

8. Snöläget:

- Snöröjningen har hittills fungerat bra.

-  Utebliven sophämtning på Stugvägen förorsakades av felparkerade bilar.

9. Årsmöte kommer att hållas den 24/3 kl. 19.00 i Svärtingehus matsal. Inför årsmötet gick

styrelsen igenom vilka val som ska göras. Dessutom redovisade kassören balans- och

resultatrapport samt ett budgetförslag.

10. Övriga ftågor:

- Hemsidan kommer att administreras av Erika Conradsson och Jimmy Frogsjö.

- Björkar vid Kyrkbacken som hänger ner under tillåten höjd, d.v.s. 4,5 meter.

- Sporthallen. Projekteringen pågår men inga beslut är tagna. Vägföreningen har fortsatt

kontakt med komunen.

11. Nästa styrelsemöte äger rum en timme före årsmötet (se ovan)

Bengt Jemsö


